
Vesterhavsklyngen 
 

Referat 

 

Bestyrelsesmøde den 23. januar  2020 
Afbud fra Hanne, Jacob, Mads og Helge 
Punkt Drøftelse Opgave 

1. Valg af ordstyrer Frederik Madsen er valgt  
2. Godkendelse af referat Godkendt  
3. Kort orientering fra 

grupper (2-3 min pr. 
gruppe) 

a. Økonomi 
b. Ungegruppen (tages 

under pkt. 5) 
c. Kommunikation 
d. Mobilitet 
e. Kend din Klynge 
f. Turisme 
g. Aftenskolen Vest for 

Ulfborg 
h. Staby projekt vedr. 

kloakseparering (Hanne 
hvis der er noget at 
referere) 

 

 a. Peer giver status. Pris for reklamer/indslag på 
infoskærme: Den bestemmes uændret. 
 
b. se pkt. 5 
 
c. Morten oplyser at der skal gøres en større 
indsats for at få folk til at bruge kalenderen. 
Diskuteres videre under pkt. 4 
 
d. De opgaver Helge har påtaget sig i gruppen, 
skal gives til andre.  
Vi ønsker stadig at få Byens bil med på et 
bestyrelsesmøde for at fortælle mere. Der skal 
også undersøges videre omkring 
samkørselsapp’en Commute, som også skal 
inviteres til et møde for at fortælle mere. 
 
e. I.a.b. 
 
f. Det er besluttet at vi ikke skal have annonce i 
Klitferies husejermagasin omkring 
Vesterhavsklyngen. 
Vi kunne med tiden godt ønske at vide mere om 
hvad der er af turismestrategi i Holstrebro 
kommune omkring vores område. 
 
g. Tredje medlem når nu Helge har trukket sig?? 
Ivan melder sig. 
 
i. Niels fortæller at workshoppen i Staby gik godt. 
Deltagerne fik til opgave at give bud på hvad det 
fra-separerede regnvand vil kunne bruges til i 
forhold til skabelse af rekreative områder. 
Der arbejdes videre med projektet, der skal 
blandt andet søges fonde. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ivan tager 
kontakt til 
Byens bil. 
 
Niels tager 
kontakt til 
Commute. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kirsten tager 
kontakt til 
Hanne for at 
få bekræftet 
navnet på det 
3. medlem.  

Fokusemner   
4. Synlighed af 

Vesterhavsklyngen 
a. Dagsorden og 

referater på 
hjemmeside 

a. Se fremsendt notat fra formanden, om 
procedure. Denne procedure godkendes som 
fremtidig fremgangsmåde. 
 
b. Kalender…: samme problematik som tidligere, 
den bliver brugt for lidt. Evt. skal der arbejdes på 
at der kun bruges en kalender…? 

 
 
 
 
 
 
 



Vesterhavsklyngen 
 

b. Brug af 
hjemmeside og 
kalender 

c. Samarbejde med 
borgerforeninger 

Niels foreslår at kontakte et ungt par fra Staby, og 
om de vil have interesse i at blive en del af 
kommunikationsgruppen. 
 
c. Morten fremlægger tanker omkring om et 
medlem af Vesterhavsklyngens bestyrelse skal 
sidde i ”sin” borgerforenings bestyrelse, da emner 
så nemmere flyder fra den ene forening til den 
anden. 
Det vedtages at der bliver lavet et oplæg til 
diskussion omkring dette emne til fællesmødet 
med borgerforeningerne d 27. feb. 
Bestyrelsens oplæg er at den af foreningerne 
udpegede repræsentant fast bliver inviteret med 
til bestyrelsesmøderne og at der fremadrettet 
skal være et tættere samarbejde mellem 
Vesterhavsklyngen og borger-
/idrætsforeningerne. 

Morten tager 
kontakt til 
Hanne om at 
tage kontakt 
til parret. 

5. Ungegruppen 
a. Status på 

aktiviteter 
b. Status på 

byggeprojekt 
c. Malene som 

konsulent -> 
hvad vil vi bruge 
hende til? 

a. Der har ikke være nogle arrangementer siden 
sidste møde. 
Morten taler med Hanne om det bestyrelsen har 
diskuteret på aftenens møde. 
 
b. Der ligger en regning fra Eske og der er 
bevilliget penge fra Færch-fonden, dedikeret til 
ombygningsprojektet. DGI har spurgt efter en 
plan fremadrettet, Malene snakker med dem om 
det. 
Byggeprojektet sættes på pause indtil der 
kommer større aktivitet i huset. 
 
c. Malene skal hjælpe med at finde nogen der 
enten kan udvikle eller afvikle. Der skal tages 
kontakt til både støttegruppen og de unge. 
 
 

 

6. Møde med 
borgerforeningerne 27. 
februar 

a. Samarbejde med 
borgerforeninger
ne 

b. Fællesarrangeme
nt 

c. Aktivitetskort/cy
kelkort/Byporte  

d. Brugermanual til 
hjemmeside 

a. Se pkt 4 c. 
Dagsorden til møde: Kort struktur lignende den 
brugt til aftenens møde.  
 
b. Der skal nedsættes en styregruppe på mødet d 
27. februar. 
 
c. Morten følger op med Hanne om kort. 
 
d. Morten følger op med Hanne. 

 

7. Evt. Generalforsamlinger: 
Sdr. Nissum: 6. Feb 
Thorsminde: 8. feb 10:30 i Mindbocenteret 
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Husby: 11. marts 
Madum: 
Staby: 5. marts kl 2000 i Staby sognegård 
 
Vesterhavsklyngen: onsdag 29. april 

8. Næste møde Foreslåede datoer til de næste 2 møder: 
1. Mandag d 17 februar kl 1900 
2. Torsdag d 26 marts kl 1900 
 
Morten udsender mail med flere datoforslag. 
 
 Generalforsamling onsdag d 29. april 
 

 

 

 


